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Protokoll 
28. august 2018, kl. 10.00-15.00 

Vestmarka; Franskleiv og Furuholmen 

 

Til stede: 

Fra Markarådet: Det var 14 stemmeberettigede til stede. 

Navn Rolle Instans 

Hilde Thorkildsen  Medlem Romerike-regionen 

Hans-Petter Aas Medlem Oslo og Omland Friluftsråd 

Erik Eide Medlem Skiforeningen 

Lan Marie Berg Medlem Oslo kommune 

Øystein Slette Medlem Folloregionen 

Gunn Cecilie Ringdal Medlem Buskerud 

Gjermund Andersen Medlem Naturvernforbundet i Oslo og 

Akershus 

Henning Hoff Wikborg Medlem DNT Oslo og omegn 

Sven E. Maamoen Medlem Akerhus Idrettskrets 

Knut Bjella  Medlem Norges Skogeierforbund 

Rolf Hatlinghus Medlem Norskog 

Magne Brekke Medlem Oslo Idrettskrets 

Kristin Dale Selvig Medlem Velforeningene 

Ingerid Helseth Medlem Interessegruppe for hytteeiere i Marka 

Forfall:  

Baard Nordby for NJFF, Lars Magnussen for Oppland fylke, og Lene Conradi for 

Asker/Bærum. Ingen vara møtte for disse.  

Bondelaget er i ferd med å få oppnevnt nye representanter, og møtte heller ikke.  

Faste observatører: Klima- og miljødepartementet: Erlend Smedshaug 

Fylkesmannen i Oslo og Akershus: Ingeborg Austreng 

Øvrige observatører: Håvard Kristoffersen, Ragnar Sand Fuglum, Daniel Rees. 

Referent: Linda E. Eide 

Møteleder: Markarådets leder, Hilde Thorkildsen 
 

MARKARÅDET 
 
  Vår ref 

Arkiv: 2018/2890 

Markasekretariat 

Linda E. Eide 

Vår dato 

28.08.2018 
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Sak 14/18 Godkjenning av møteinnkalling 
Møteinnkallingen ble tatt opp til godkjenning. 

Innlegg/kommentarer:  
Ingen.  

Arbeidsutvalgets innstilling:  

Møteinnkallingen godkjennes. 

 

Vedtak: 

Møteinnkallingen godkjennes. 

Sak 15/18 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 
Protokollen fra møtet 25. april 2018 ble sendt ut i juni, samt delt ut i møtet.   

Innlegg/kommentarer:  

Ingen. 

Arbeidsutvalgets innstilling: 

Protokollen fra møtet godkjennes uten endringer. 

 

Vedtak: 

Protokollen fra møtet godkjennes. 

 

Vedlegg: 

 Vedlegg 1: Vedtatt protokoll for møtet 25. april 2018. 

Sak 16/18 Prinsipiell diskusjon om tiltak i Markas randsone  
Ingeborg Austreng la frem en oversikt over tiltak i Markas randsone som 

grunnlag for videre diskusjon. Oversikten er vedlagt, men det understrekes at 

den ikke er komplett. Listen viser store trekk ved tiltakene, som at de i stor 

grad er skianlegg, og at mye er tilknytning til eksisterende anlegg. Flere tiltak 

er også store infrastrukturprosjekter. Ut fra oversikten kan man også 

konkludere med at det er relativt mange anlegg i Markas randsone. 

Medlemmene stilte spørsmål og noen hadde fulgt oppfordringen om å 

forberede innlegg til debatten.   

Innlegg/kommentarer:  

Knut Bjella 

Gjermund Andersen 

Hans-Petter Aas 

Kristin Dale Selvig 

Lan Marie Berg 

Gunn Cecilie Ringdal 

Magne Brekke 

Hilde Thorkildsen 

Erik Eide 

Svein E. Maamoen 

Ingerid Helseth 
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Arbeidsutvalgets innstilling: 

Markarådet tar saken til orientering. 

 

Vedtak:  

 Markarådet tar saken til orientering. 

Vedlegg: 

Oversikt planer i Markas randsone 

Innspill Naturvernforbundet 

Sak 17/18 Arbeidsutvalget orienterer/neste møte 
Rådets leder viste til at statsråden har takket ja til å møte rådet 6. november 

klokken 10.00-10.30 hos departementet. Rådet ber om å få holde hele møtet 

den 6. november i departementet. 

 
Innlegg/kommentarer:  

Hilde Thorkildsen 

 

Arbeidsutvalgets innstilling: 

Markarådet tar saken til orientering. 

 

Vedtak: 

Markarådets sekretariat følger opp saken i tråd med leders saksfremlegg. 

Sak 18/18 Handlingsplan for friluftsliv 
Regjeringen vedtok i juli en ny handlingsplan for friluftsliv. Erlend Smedshaug 

fra Klima- og miljødepartementet presenterte planen. Det ble presisert at 

handlingsplanen ikke erstatter, men utfyller stortingsmeldingen. Av det som 

gjelder Marka konkret, er punkt 3.1 om Markaområder. Der står det blant annet 

at arbeidet med å vurdere å verne områder i Oslomarka som friluftslivsområder 

etter § 11 i markaloven skal videreføres. Rådet merket seg formuleringer om 

sykling i Marka, også utenfor stier og løyper.  

Innlegg/kommentarer:  

Rolf Hatlinghus 

Kristin Dale Selvig 

Erik Eide 

Henning Hoff Wikborg 

Gunn Cecilie Ringdal 

Hans-Petter Aas 

Øystein Slette 

  Arbeidsutvalgets innstilling: 

Markarådet tar saken til orientering. 

Vedtak: 

Markarådet tar saken til orientering. 

  

  Vedlegg: 
  Handlingsplan for friluftsliv 

https://www.regjeringen.no/contentassets/ce805bbda07b40d184115b512d1c0de0/t-1564.pdf
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Sak 19/18 Eventuelt  
Rådet fikk kort statusoppdatering fra departementet om at sak om el-sykling i 

Marka og sak om endring av markaloven og markagrenser fremdeles er til 

behandling og ikke avgjort.  

Sekretariatet informerte kort om status i arbeidet om å kartlegge om Østmarka 

har naturverdier som kvalifiserer til nasjonalpark.  

 

Innlegg/kommentarer:  

  Henning Hoff Wikborg 

   Hilde Nysten Thorkildsen 

  Gjermund Andersen 

 

Arbeidsutvalgets innstilling:  

Markarådet tar sakene til orientering. 

 

Vedtak: 

Markarådet tar sakene til orientering. 

 


